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EN 

Tourism in Russia, 10 Reasons to Visit 
Russia : 
 
Rich cultural heritage and great natural diversity make Russia one of the 

world’s most popular tourist destinations. Russia’s most popular tourist 

destination is Saint Petersburg, which is on the list of the most visited 

cities in Europe in 2010. Russia is one of the countries that deserves to be 

visited. From large tropical beaches we can say that there is a country of 

contrasts stretching from north to freezing winter areas. 

1. Moscow : 

 
Moscow is the capital city of Russia. With a population of over 12 million, 

Moscow is well-known for their artistic work including the city, ballet, 

symphonies and art. Historical churches are also known as onion-shaped 

dome. The magnificent Kremlin and the impressive Red Square are not to 

be missed, as are the sculptures of Lenin and Stalin, one of the world’s 

greatest squares. 

https://www.mappr.co/capital-cities/russia/


You can find detailed information about the history of Moscow in the 

Cold War museums. 

2. Saint Petersburg : 

Saint Petersburg – St. Peter, founded by the Great Tsar Peter. 

Petersburg was once the capital of the Russian Empire. His name was 

changed to Leningrad in 1924. Due to its location on the Neva River, this 

city, which stretches from the Gulf of Finland to the Baltic Sea, is a 

popular city. It is one of the cities most visited by visitors. Located in the 

city known as Russia’s cultural capital, the Hermitage museum has one of 

the most beautiful art collections in the world. Nevsky Prospekt is the 

city’s famous shopping and dining center. 

 

 

 

 



3. Golden Ring : 

 
The Golden Ring is a picturesque area outside of Moscow, full of iconic 

churches, including cherry gardens, charming houses, onion-shaped 

dunes and the oldest art of the country. Although it is one of the oldest 

parts of Russia, it is very popular with tourists. White stone churches, 

monasteries and castles are just a few of the places to be seen. 

 

 

 

 

 

 

 



4. Kazan : 

 
Kazan is a city where European and Asian cultures meet. The capital of 

Tatarstan is a beautiful city filled with silhouettes of church towers and 

minarets. Russia’s third capital city, Moscow and St. Petersburg. After 

Petersburg, Kazan residents also have the highest standard of living in 

Russia. 

 

 

 

 

 

 

 



5. Irkutsk : 

 
Irkutsk, the de facto capital of Eastern Siberia, is the most popular 

downturn between Moscow and the East on the Trans-Siberian Railway. 

Baykal Lake, just 45 km away, is the best city to explore the west coast of 

the lake. Visitors to historic Irkutsk will see a wide boulevard with ornate 

timber houses, standard Soviet bloc apartments, and a lot of traffic for a 

city where more than 500,000 people live. 

 

 

 

 

 

 

 



6. Nizhny Novgorod : 

 
Russia’s fifth-largest city along with the Volga and Oka rivers, although 

the town was founded as a castle in the 13th century. Nizhny Novgorod 

is a beautiful place to see Russian art and architecture such as more than 

600 monuments and sculptures and at least 200 art museums, concert 

halls and the like. 

 

 

 

 

 

 

 



7. Vladivostok : 

 
The mountains and valleys surrounding Vladivostok make this stunning, 

beautiful city east of Russia attractive. Vladivostok, the last stop of the 

Trans-Siberian Railway, is the largest port in the Pacific Ocean. The city 

offers numerous cultural venues, from theaters to concerts. Once in a 

while you can go to one of the beautiful parks of the city, including the 

military base of Minny Gorodok. The city’s main square is Admiralsky 

Skver, a museum devoted to a nearby submarine. 

 

 

 

 

 

 



8. Veliky Novgorod : 

 
Veliky Novgorod, founded in the 16th century, is one of the oldest cities 

in Russia’s northernmost. Because the first inhabitants invited the 

Scandinavian Prince Rurik to lead a Russian dynasty for 750 years. 

 

 

 

 

 

 

 

 



9. Sochi : 

 
Sochi in the Black Sea is a great winter sports destination and in fact 

hosted the 2014 Winter Olympics. Kayakla Sochi is also the host city for 

the 2018 FIFA World Cup, which will host the Formula 1 Grand Prix in 

Russia at the same time. 

 

 

 

 

 

 

 

 



10. Yekaterinburg : 

 
Yekaterinburg is an industrial city with many jobs in the Ural Mountains. 

However, it is often remembered that Tsar Nicholas and his family, the 

last victory of Russia, were executed in 1918 during the Russian 

Revolution. 

 

 

 

 

 

 

 

 



TR 

Rusya'da Turizm, Rusya'yı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden : 

Zengin kültürel miras ve büyük doğal çeşitlilik, Rusya'yı dünyanın en 
popüler turistik yerlerinden biri haline getiriyor. Rusya'nın en popüler 
turistik destinasyonu, 2010 yılında Avrupa'nın en çok ziyaret edilen 
şehirleri listesinde yer alan Saint Petersburg'dur. Rusya ziyaret edilmeyi 

hak eden ülkelerden biridir. Geniş tropik sahillerden, kuzeyden 
dondurucu kış bölgelerine uzanan bir zıtlıklar ülkesi olduğunu 
söyleyebiliriz. 

1- Moskova : 

Moskova, Rusya'nın başkentidir. 12 milyonu aşan nüfusuyla Moskova, 
şehir, bale, senfoniler ve sanat gibi sanatsal çalışmalarıyla tanınmaktadır. 
Tarihi kiliseler soğan biçimli kubbe olarak da bilinir. Muhteşem Kremlin ve 
etkileyici Kızıl Meydan, dünyanın en büyük meydanlarından biri olan 
Lenin ve Stalin'in heykelleri gibi kaçırılmaması gereken yerlerdir. 
Moskova'nın tarihi hakkında detaylı bilgiyi Soğuk Savaş müzelerinde 
bulabilirsiniz. 

2- Saint Petersburg : 

Saint Petersburg – St. Peter, Büyük Çar Peter tarafından kuruldu. 
Petersburg, bir zamanlar Rus İmparatorluğu'nun başkentiydi. 1924 yılında 
adı Leningrad olarak değiştirilmiştir. Finlandiya Körfezi'nden Baltık 
Denizi'ne kadar uzanan bu şehir, Neva Nehri üzerindeki konumu 
nedeniyle popüler bir şehirdir. Ziyaretçilerin en çok ziyaret ettiği 
şehirlerden biridir. Rusya'nın kültür başkenti olarak bilinen şehirde 
bulunan Hermitage müzesi, dünyanın en güzel sanat koleksiyonlarından 
birine sahip. Nevsky Prospekt, şehrin ünlü alışveriş ve yemek merkezidir. 

3- Altın Yüzük : 

Altın Yüzük, Moskova'nın dışında, kiraz bahçeleri, büyüleyici evler, soğan 
şeklindeki kum tepeleri ve ülkenin en eski sanatı gibi ikonik kiliselerle 



dolu, pitoresk bir bölgedir. Rusya'nın en eski bölgelerinden biri olmasına 
rağmen, turistler arasında oldukça popülerdir. Beyaz taştan kiliseler, 
manastırlar ve kaleler görülmesi gereken yerlerden sadece birkaçı. 

4- Kazan : 

Kazan, Avrupa ve Asya kültürlerinin buluştuğu bir şehirdir. Tataristan'ın 
başkenti, kilise kuleleri ve minarelerin silüetleriyle dolu güzel bir şehirdir. 
Rusya'nın üçüncü başkenti Moskova ve St. Petersburg. Petersburg'dan 

sonra, Kazan sakinleri de Rusya'da en yüksek yaşam standardına sahiptir. 

5- Irkutsk : 

Doğu Sibirya'nın fiili başkenti olan Irkutsk, Moskova ile Doğu arasındaki 
Trans-Sibirya Demiryolu üzerindeki en popüler gerilemedir. Sadece 45 km 

uzaklıktaki Baykal Gölü, gölün batı kıyısını keşfetmek için en iyi şehirdir. 
Tarihi Irkutsk'u ziyaret edenler, süslü ahşap evleri, standart Sovyet bloğu 
daireleri ve 500.000'den fazla insanın yaşadığı bir şehir için çok fazla 
trafiği olan geniş bir bulvar görecekler. 

6- Nijniy Novgorod : 

Kasaba 13. yüzyılda bir kale olarak kurulmuş olmasına rağmen, Volga ve 
Oka nehirleri ile birlikte Rusya'nın beşinci büyük şehri. Nizhny Novgorod, 

600'den fazla anıt ve heykel ve en az 200 sanat müzesi, konser salonu ve 
benzerleri gibi Rus sanatını ve mimarisini görmek için güzel bir yerdir. 

7- Vladivostok : 

Vladivostok'u çevreleyen dağlar ve vadiler, Rusya'nın doğusundaki bu 
çarpıcı, güzel şehri çekici kılıyor. Trans-Sibirya Demiryolunun son durağı 
olan Vladivostok, Pasifik Okyanusu'nun en büyük limanıdır. Şehir, 
tiyatrolardan konserlere kadar çok sayıda kültürel mekan sunmaktadır. 
Arada bir, Minny Gorodok'un askeri üssü de dahil olmak üzere şehrin 
güzel parklarından birine gidebilirsiniz. Şehrin ana meydanı, yakındaki bir 
denizaltıya adanmış bir müze olan Admiralsky Skver'dir. 



8- Veliky Novgorod : 

16. yüzyılda kurulan Veliky Novgorod, Rusya'nın en kuzeyindeki en eski 
şehirlerden biridir. Çünkü ilk sakinler İskandinav Prensi Rurik'i 750 yıl 
boyunca bir Rus hanedanına liderlik etmeye davet etti. 

9- Soçi : 

Karadeniz'deki Sochi, harika bir kış sporları destinasyonudur ve aslında 
2014 Kış Olimpiyatlarına ev sahipliği yapmıştır. Kayakla Sochi, aynı 
zamanda Rusya'da Formula 1 Grand Prix'sine ev sahipliği yapacak olan 
2018 FIFA Dünya Kupası'nın da ev sahibi şehridir. 

10- Yekaterinburg : 

Yekaterinburg, Ural Dağları'nda birçok işi olan bir sanayi şehridir. Ancak 
Rusya'nın son zaferi olan Çar Nicholas ve ailesinin 1918'de Rus Devrimi 

sırasında idam edildiği sık sık hatırlanır. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



AR 

 أسباب لزيارة روسيا: 10السياحة في روسيا ، 

يجعل التراث الثقافي الغني والتنوع الطبيعي الرائع من روسيا إحدى الوجهات 
شعبية في روسيا هي السياحية الأكثر شعبية في العالم. الوجهة السياحية الأكثر 

سانت بطرسبرغ ، وهي مدرجة في قائمة المدن الأكثر زيارة في أوروبا في عام 
. روسيا هي واحدة من الدول التي تستحق الزيارة. من الشواطئ الاستوائية 2010

الكبيرة يمكننا القول أن هناك بلدًا من التناقضات يمتد من الشمال إلى مناطق 
 الشتاء المتجمدة.

 موسكو: -1

مليون نسمة ، تشتهر  12موسكو هي عاصمة روسيا. يبلغ عدد سكانها أكثر من 
موسكو بأعمالها الفنية بما في ذلك المدينة والباليه والسيمفونيات والفن. تُعرف 

الكنائس التاريخية أيضًا باسم القبة على شكل بصل. لا ينبغي تفويت الكرملين 
منحوتات لينين وستالين ، أحد أعظم الرائع والساحة الحمراء الرائعة ، وكذلك 

يمكنك العثور على معلومات مفصلة حول تاريخ موسكو في  الساحات في العالم.
 متاحف الحرب الباردة.

 سانت بطرسبرغ: -2

كانت  القديس بطرس ، التي أسسها القيصر بطرس الأكبر. -سانت بطرسبرغ  
اسمه إلى لينينغراد  بطرسبورغ ذات يوم عاصمة الإمبراطورية الروسية. تم تغيير

. نظراً لموقعها على نهر نيفا ، تعد هذه المدينة ، التي تمتد من خليج 1924في عام 
فنلندا إلى بحر البلطيق ، مدينة شهيرة. إنها واحدة من أكثر المدن زيارة من قبل 

الزوار. يقع متحف هيرميتاج في المدينة المعروفة باسم العاصمة الثقافية لروسيا ، 
واحدة من أجمل المجموعات الفنية في العالم. نيفسكي بروسبكت هو مركز ويضم 

 التسوق وتناول الطعام الشهير في المدينة.

 الخاتم الذهبي: -3

The Golden Ring  هي منطقة خلابة خارج موسكو ، مليئة بالكنائس الشهيرة ، بما
فن في في ذلك حدائق الكرز والمنازل الساحرة والكثبان على شكل بصل وأقدم 

البلاد. على الرغم من أنها واحدة من أقدم أجزاء روسيا ، إلا أنها تحظى بشعبية كبيرة 
بين السياح. الكنائس والأديرة والقلاع الحجرية البيضاء ليست سوى عدد قليل من 

 الأماكن التي يمكن رؤيتها.



 قازان: -4

تتارستان مدينة قازان هي مدينة تلتقي فيها الثقافات الأوروبية والآسيوية. عاصمة 
جميلة مليئة بالصور الظلية لأبراج الكنائس والمآذن. ثالث عاصمة لروسيا ، موسكو 

وسانت بطرسبرغ. بعد بطرسبورغ ، يتمتع سكان قازان أيضًا بأعلى مستوى من 
 المعيشة في روسيا.

 إيركوتسك: -5

ة بين إيركوتسك ، العاصمة الفعلية لشرق سيبيريا ، هي أكثر فترات الانكماش شعبي
 45موسكو والشرق على السكك الحديدية العابرة لسيبيريا. بحيرة بايكال ، على بعد 
كم فقط ، هي أفضل مدينة لاستكشاف الساحل الغربي للبحيرة. سيشاهد زوار 

إيركوتسك التاريخية شارعًا واسعًا به منازل خشبية مزخرفة ، وشقق الكتلة 
 500000لمرور لمدينة يعيش فيها أكثر من السوفيتية القياسية ، والكثير من حركة ا

 شخص.

 نيجني نوفغورود: -6

خامس أكبر مدينة في روسيا جنباً إلى جنب مع نهري الفولغا وأوكا ، على الرغم من 
أن المدينة تأسست كقلعة في القرن الثالث عشر. نيجني نوفغورود مكان جميل 

نصب تذكاري  600لمشاهدة الفن والهندسة المعمارية الروسية مثل أكثر من 
 متحف فني وقاعة للحفلات الموسيقية وما شابه. 200ومنحوت وما لا يقل عن 

 فلاديفوستوك: -7

تجعل الجبال والوديان المحيطة بفلاديفوستوك هذه المدينة المذهلة والجميلة 
الواقعة شرق روسيا جذابة. فلاديفوستوك ، المحطة الأخيرة للسكك الحديدية العابرة 

لسيبيريا ، هي أكبر ميناء في المحيط الهادئ. تقدم المدينة العديد من الأماكن 
الموسيقية. من حين لآخر ، يمكنك الذهاب إلى الثقافية ، من المسارح إلى الحفلات 

 Minny Gorodokإحدى الحدائق الجميلة في المدينة ، بما في ذلك قاعدة 
، وهو متحف  Admiralsky Skverالعسكرية. الساحة الرئيسية في المدينة هي 

 مخصص لغواصة قريبة.

 

 



 فيليكي نوفغورود: -8

السادس عشر ، هي واحدة من أقدم فيليكي نوفغورود ، التي تأسست في القرن 
المدن في أقصى شمال روسيا. لأن السكان الأوائل دعوا الأمير الاسكندنافي روريك 

 عامًا. 750لقيادة سلالة روسية لمدة 

 سوتشي: -9

سوتشي في البحر الأسود هي وجهة رائعة للرياضات الشتوية واستضافت في 
. كاياكلا سوتشي هي أيضًا 2014الواقع دورة الألعاب الأولمبية الشتوية لعام 

 Formula 1، والتي ستستضيف سباق  FIFA 2018المدينة المضيفة لكأس العالم 

Grand Prix .في روسيا في نفس الوقت 

 يكاترينبورغ: -10

يكاترينبورغ هي مدينة صناعية بها العديد من الوظائف في جبال الأورال. ومع ذلك 
عائلته ، آخر انتصار لروسيا ، قد أُعدموا في ، غالباً ما نتذكر أن القيصر نيكولاس و

 أثناء الثورة الروسية. 1918عام 
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